
Bestyrelsesmøde den 02.06.2016 

 

 
Deltagere: Jens Jørgen Madsen, Leif Gregersen, Kaja Mizzi, Camilla Trier Wolbro,  

Eli Ege og Jesper Østergaard Jensen  

Gæst: Lars Vogelsang 

 

Afbud: Klaus Cramer Bjørn 

 

 

Dagsorden :  

 

1) Vandværkets planer for vort område v/Lars 

Tidsplan: Lars fortalte at det er op til grundejerforeningen at beslutte hvornår det skal sættes 

i gang, men vandværket ser gerne det bliver inden 1.okt. Lars kom med et tilbud om at 

vandværket betaler asfalt i begge sider på Mølleager. Det er vigtigt at Lars for en dato for 

opstart, så han få lavet en skriftelig aftale med vandværket.  

  

 

2) Siden sidst: 

Ingen bemærkninger. 

 

 

3) Vejen – tilbud v/Leif 

Vi modtaget et tilbud fra tilbud på 109.000,- sætning af nye kantsten inkl. Asfalt på det 

sidste stykke på Mølleager. Ved udgangen af 2016 vil der være 87.000,- på vejfonden.  

Hvis der mangler penge vil det undersøges om det kan laves som en deleregning. En anden 

mulighed er at ”låne” pengene fra driftskontoen. Tilbuddet indeholder også retablering af 

asfalt som muligvis skal tages ud af tilbuddet, da vandværket har tilbudt at betale for asfalt.  

 

Aarhus vand vil betale 27.000,- for det stykke de renoverede (294m²) Det blev diskuteret om 

vi skulle modtage pengene. Leif stod fast på, at det skulle tages op på en generalforsamling.  

 

Fjernevarmen: 

Fjernvarmen forventer at renovere deres ledninger i vores område i 2019-2021.  

Efter renovering fyldes huller med GAB som skal hvile et års tid. Derefter vil fjernevarmen 

betale slidlaget svarende til det de berører (1/5 af totale slidlag) 

 

Vi har modtaget et tilbud fra NCC på udlægning af slidlag(Mølledalen/Mølleager) på 

279.121,-   

Vejfonden vil i udgangen af 2020 have 243.000,- Det forventes at der i 2020 skal bruges 

340.000,- for at gøre vejen helt færdig. Med en forhøjelse på kontingent på 400,- om året vil 

i 2020 stå i omegnen af 340.000,-  

 

 

 

 

 



4) Evaluering container v/Camilla 

De blev i den grad brugt. Der var lidt forvirring om hvad der skulle i de forskellige 

containere. Der var også lidt problemer om hvor containerne skulle stå. Fremover skal der 

fremsendes en plan med opstilling til vognmanden. Desuden skal der omdeles en plan til 

grundejerne inden de bliver stillet op. 

Det blev besluttet at Containerweekend fast skal være den sidste weekend i april og 

weekenden efter efterårsferien (uge43) 

Der bestilles 2 containere om foråret og 3 om efteråret. Der vil blive lagt en digital 

opstillingsplan op på hjemmesiden. 

 

5) Hjemmesiden v/Klaus 

Udgår 

 

6) Økonomi v/Kaja.  

 

Kaja informerede kort om økonomien.  

 

54.916,- på vejfonden 

39.239,- på driftkontoen 

8.864,- på festkontoen 

 

Containere(forår) er betalt. Ingen større udgifter resten af året.  

 

 

7) Rensning af regnvandsbrønde? 

Det er ved at være tid for rensning af regnvandsbrønde 5.000-6.000,- Det blev besluttet at 

udskyde rensning til kantstensprojektet er afsluttet.  

 

 

8) Bladet mit hus 

 

Betaler vi for at modtage bladet. Kaja kunne fortælle at det gør vi ikke. 

 

 

9) Evt. 

 

Festudvalget opfordres til at planlægge en sommerfest lørdag i uge 33. Eli kalder ind til et 

møde.  

 

 


